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Folketingets Indenrigs- og Boligudvalg  
 

Foreløbigt svar på spørgsmål fra Heidi Bank (V) stillet den 30. juni 2022.  

Spørgsmål nr. 267: 

”I henhold til samarbejdsaftale mellem regeringen (Socialdemokratiet) og Københavns 

Kommune om ”Flere almene boliger i København”, af 23. juni 2022, skal op mod 40 

pct. af de kommende boliger i de endnu ikke planlagte dele af Nordhavnen, som ejes af 

By og Havn, være almene. Vil ministeren redegøre for, hvordan By og Havns bygge-

retskvadratmeter prisfastsættes i den påtænkte model, samt oplyse om det samlede 

antal byggeretskvadratmeter. Vil ministeren samtidig oplyse den gennemsnitlige kon-

tante salgssum pr. byggeretskvadratmeter for henholdsvis alment og privat byggeri i 

Københavns kommune samlet og efter postnummer opgjort pr. ultimo 2021?” 

Svar: 

Ministeriet forventer ikke at kunne besvare spørgsmålet inden for den sædvanlige 

frist, fordi besvarelsen forudsætter indhentning af bidrag fra eksterne parter. 

Ministeriet forventer at kunne besvare spørgsmålet inden den 15. august 2022. 
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